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Protokół 
z XXXIV  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 28 listopada 2013r. w godz. od 9.00 do 12.20  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 
Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 

15 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 
(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i Wójta czy 
wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji 

 

Wójt – proszę o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wyrażają zgodę na 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu.  
 

Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli dodatkowy projekt uchwały do 
porządku obrad. 
 
Nikt nie zgłosił więcej uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 
5. Interpelacje i wnioski radnych. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach:   

a) wyraŜenia zgody na ustanowienie słuŜebności przesyłu, 
b) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe doprowadzenie wody i zbiorowe odprowadzenie 
ścieków, 

c) stawek podatku od środków transportowych, 
d) obniŜenia ceny skupu Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2014 r., 
e) wyraŜenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Liniewo nieruchomości od PKP 

S.A. Oddział Nieruchomości w Gdańsku, 
f) wyraŜenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Liniewo nieruchomości od PKP 

S.A. Oddział Nieruchomości w Gdańsku, 
g) uchwalenia rocznego planu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2014r., 
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h) ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członków Ochotniczych StraŜy 
PoŜarnych za udział w działaniu ratowniczym i szkoleniu poŜarniczym, 

i) wystąpienia Gminy Liniewo ze stowarzyszenia o nazwie Pomorskie w Unii 
Europejskiej”, 

j) zmian w budŜecie gminy. 
k) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Liniewo na lata 2013 – 2020. 
l) nadanie nazwy ulicy, 
ł)    wyraŜenia zgody na ustanowienie słuŜebności przesyłu.   

7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 
uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
 

Ad. 4  

Sprawozdanie Wójta Gminy Liniewo z podjętych działań okresie między sesyjnym. 

(sprawozdanie w załączniku do protokołu) 

 
Ad. 5 Interpelacje i wnioski radnych 
 
Ryszard Kruszyński – Geofizyka na drodze na Rogazy zrobiła spustoszenia czy zostało to 

oszacowane, 

- razem z sołtysem doszliśmy do wniosku, że na drodze Sobącz – Liniewo koło pana 

Wieckiego potrzebne było by lustro, aby była lepsza widoczność wyjazdu z Liniewskich Gór, 

- chciałbym też podziękować Panu Wójtowi za szybką interwencję dotyczącą 

zablokowanej drogi na torowisku, 

- pytanie mam do radnego Łankowskiego czy zaczęła się już akcja wyborcza, aby tak 

jątrzyć, jak długo jestem radny to pierwszy raz mówię przeciwko drugiemu radnemu, 
 

Jerzy Czapiewski – jest prośba kierowców SITY na wybudowaniach ciężko jest przejechać 

prośba, aby wyciąć zakrzewienie, oraz zrobić spusty koparką, aby woda nie stała na 

drodze tylko mogła spływać. 

 
Jerzy Bałachowski – chciałbym zwrócić uwagę na to, co dzieje się przy budowie 

kanalizacji w Wysinie był Pan Skwierawski jest totalny bałagan Wysin dalej jest zalewany,  

- w Starym Wiecu przecieka plastikowy kontener trzeba by było stworzyć jakiś projekt na 

małą salę w Stary Wiecu chciałabym pomóc Pani Sołtys i wesprzeć w działaniach, aby to 

powstało, 

- kolejną sprawą, którą chcę poruszyć to jest ta Pani w Lubieszynie, która stoi przy drodze 

z tymi kotkami jest Pani dyrektor idzie zima trzeba tej Pani jakoś pomóc. 
 

Stanisław Burek – od początku mojej kadencji proszę, aby zrobić kawałek nowej 

nawierzchni drogi od tartaku do Ośrodka Zdrowia jest to droga księżycowa ciemna i 

zapomniana przez Wójta, można by było przynajmniej jedną stronę utwardzić, aby można 
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było suchą nogą przejść po nawiezieniu urobku droga pogorszyła się o 100%, proszę, aby 

zająć się jeszcze w tym roku także, jeśli chodzi o lampy noce są długie jest tam ciemno, 

- kolejną sprawa to nowy parking przy Ośrodku Zdrowia jest tam wielkie jezioro woda stoi 

nawet dzień po deszczu, w Niemczech po autostradach jeździ się kilka lat a u nas rok nie 

minie a już trzeba remontować, 

- plaga dzików poruszałem już tę sprawę są wszędzie w zbożu w ziemniakach a nawet w 

kukurydzy a teraz na łąkach, rolnik musi pola grodzić, przychodzi komisja, aby oszacować 

straty i przyznaje 50-100zł są to po prostu śmieszne kwoty, 

- chciałbym też przypomnieć o blaszaku przy remizie OSP, 

- w budżecie ujęta została termomodernizacja budynku OPS, część wykonaliśmy sami, 

- w imieniu mieszkańców chciałbym zwrócić uwagę na niesprawiedliwy podział opłat za 

śmieci od nieruchomości 44zł bez względu na ilość zamieszkujących osób 2 osoby płacą 

tyle samo, co 7 niesprawiedliwa jest ta opłata. 

 

Zdzisław Bela – chciałbym powiedzieć kilka słów odnośnie pana  Łuczkiewicza i pisania 

gazetki dwa razy ten sam artykuł jest w gazetce i informacja, że świetlica w Iłownicy 

została  oddana do użytku, mieszkańcy pytają mnie, kiedy będą mogli z niej korzystać, 

powinno być napisane, że zakończono budowę a nie oddano do użytku, 

- 4 lata temu zakupiliśmy huśtawkę i ślizg na czas budowy zostało to zdemontowane czy 

można to komuś dać, aby to zagospodarował może na jakimś placu zabaw by się to 

przydało, ponieważ teraz to leży i niszczeje. 

 

Marcin Łankowski – czy Panu wójtowi udało się spotkać z przedstawicielem sieci Orange, 

-jeśli chodzi o gazetkę mógł się tan znaleźć artykuł dotyczący spotkania z firmą Vistal  

a jest tam głównie sport, rekreacja i inwestycje wszystko ładnie pięknie i kolorowo, opinia 

o firmie Vistal jest informacją ważna, że coś odbiega od normy, 

- odnośnie drogi to prawda napisałem pismo do PKP, ale z zapytaniem czy wiedzą coś na 

temat usunięcia słupów betonowych przecież to jest teren PKP i mogą postawić tam, co 

chcą, słupy zostały ustawione na wniosek mieszkańców ul. Dworcowej i policji jest tam 

niebezpiecznie dwa samochody przejadą spokojnie a inni jak wariaci widoczność jest 

ograniczona jest tam wolna amerykanka,  

- jeśli chodzi o pytanie czy to jest kampania wyborcza to informuję, że nie, kampanię 

zacząłem z chwilą objęcia stanowiska, jako radny gminy.   

 

Ryszard Kruszyński – Panie radny Łankowski mówi Pan, że na swoim terenie można 

postawić, co tylko się chcę to, dlaczego wy kilka lat temu na drodze gminnej postawiliście 

płot proszę bardzo nawet mapę przygotowałem.          

    

Bogdan Karczyński – proszę Pana Krystiana o interwencję w sprawie dróg jest dziura na 

dziurze, 

- proszę jeszcze o konkretne informacje w sprawie lampy, która ma być zamontowana Pan 

Komolubi obiecał, że wciągu miesiąca będzie ona zamontowana, ale nie jest to zrobione. 

 

Wiesław Szarmach – rozkopane drogi, takich dziur ludzie nie pamiętają po roztopach 

nadal występuje zalewanie czy oni będą coś jeszcze robić, 

- kolejny temat, jaki chcę poruszyć jest autobus jedzie w jedną stronę w Lubieszynie każą 

wysiadać siatki w dłoń i koniec trzeba iść z tymi zakupami pieszo, ksiądz na ambonie 

ogłaszał, że autobus będzie jeździł, będzie padał deszcz śnieg jak rano zabiera ludzi to 

powinien z powrotem ich odwieźć. 



SESJA XXXIV 28 listopada 2013r. 

 

Strona 4 z 11 

   

Ad. 6  
Podjęcie uchwał w sprawach:   

 
a) wyraŜenia zgody na ustanowienie słuŜebności przesyłu, 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 

Radni 15 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
b) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe doprowadzenie wody i zbiorowe odprowadzenie 
ścieków, 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił przewodniczących komisji o 
przedstawienie do przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 11 głosami „za”  przy 4 „wstrzymujących” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
c) stawek podatku od środków transportowych, 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
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d) obniŜenia ceny skupu Ŝyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2014 r., 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
e) wyraŜenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Liniewo nieruchomości od PKP 

S.A. Oddział Nieruchomości w Gdańsku, 
 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
f) wyraŜenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Gminę Liniewo nieruchomości od PKP 

S.A. Oddział Nieruchomości w Gdańsku, 
 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 

Marcin Łankowski – chciałbym zgłosić chęć zaangażowania się w to aby droga stała 

się gminną myślę że Pan radny Kruszyński też będzie pomocny w  działaniach dla 

bezpieczeństwa postawi się znaki z ograniczeniami i  progi zwalniające. 

 

Radni nie wnieśli więcej uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę.  

(uchwała jako załącznik do protokołu) 
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g) uchwalenia rocznego planu współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2014r., 
 

Sekretarz – Wójt zadecydował o zwiększeniu kwoty z 8 000tyś na  10 000tyś 

Proszę, aby wszyscy dokonali korekty w swoich materiałach. 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 
 

h) ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członków Ochotniczych StraŜy 
PoŜarnych za udział w działaniu ratowniczym i szkoleniu poŜarniczym, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 
i) wystąpienia Gminy Liniewo ze stowarzyszenia o nazwie Pomorskie w Unii Europejskiej”, 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. 
 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 15 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 
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j) zmian w budżecie gminy 

 

Skarbnik omówiła zmiany w budżecie gminy 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

k) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Liniewo na lata 

2013-2020. 

 

Skarbnik omówiła zmiany uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Liniewo na lata 2013-2020.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 15 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

   
l) nadanie nazwy ulicy 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 15 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 
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ł)   wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu  

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą jakieś uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, kto jest za 
podjęciem uchwały. 

 
Radni 15 głosami „za”  przyjęli uchwałę. 
(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7 
Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 
Wójt – uszkodzona droga Rogazy – do dzisiaj jest termin składania przez sołtysów 

wniosków uszkodzeń, jutro odbędzie się szacowanie szkód, 

- usunięcie barier betonowych – na wniosek mieszkańców i policji zostały postawione 
nie spodobało się to mieszkańcom Liniewskich Gór jest zgoda na bezpłatne przejęcie, 

jeśli wejdzie to w mienie gminy to będziemy mogli tym zarządzać, niestety w okresie 

zimowym będzie to niebezpieczny odcinek, myślę, że dobrze się stało, że sprawa się 

rozwiązała, że doszliśmy do porozumienia, 

- kontener w Starym Wiecu – projekt budżetu jest już gotowy i nie przewiduje jego 

remontu poza dachem, jest też problem wyposażenia i sprzętu, wspólnie trzeba się 

zastanowić, co tam ma być, bardzo proszę o przemyślenie, konsultacje z mieszkańcami, 

otwartość jest pełna, ale w miarę możliwości, 

- informacja o oddaniu świetlicy wiejskiej w Iłownicy – do użytku myślę, że to tylko gra 

słowna, termin przekazania do użytku mieszkańcom będzie ustalony, ale to w przyszłym 

roku, 

- remont drogi w kierunku Lubieszynka – przyjmuję do wiadomości projekt budżetu jest 

przyjęty do Lubieszyna poszło bardzo dużo środków musimy dzielić wydatki tak, aby 

wszędzie było coś robione potrzeby są duże, 

- lampy – jak wiadomo Pan Komolubi ma trzy powiaty musimy doprowadzić do 

spotkania i poprosić o deklarację, kiedy ostatecznie będą zamontowane, jeśli chodzi o 

lampę w kierunku Lubieszynka to przyjmuję do wiadomości, 

- parking przy Ośrodku Zdrowia – ostatnio byłem w Lubieszynie przy ośrodku zdrowia 

było po deszczu nie zauważyłem problemu, 

- remiza OSP – mamy zaplanowane pieniądze na termomodernizację dwóch ścian, po 

objeździe komendant straży ocenił pozytywnie przygotowanie straży tyle, co możemy 

zrobić zrobimy, 

- opłata za śmieci – przypomnę tylko, że przed 1 lipca opłata wynosiła 46zł nie jest to 

tanio rozumiem osobiście poczyniłem kroki jako jedyny złożyłem wniosek o obniżenie 

stawek i ujednolicenie opłat w spółdzielniach i zabudowach jednorodzinnych, 

- gazetka gminna – wszystkie sprawy są istotne nie jesteśmy w stanie pisać o wszystkim 

i o wszystkich szczegółach uważam, że nie można oczerniać firm, jeśli będziemy to robić 

to oni odejdą ludzie stracą pracę rodzina dochody a to jest coś strasznego, będzie wtedy 
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sytuacja, że więcej osób będzie zgłaszało się o pomoc socjalną, musimy być bardziej 

otwarci dla podmiotów oni rozwijają Polskę, podjęliśmy dzisiaj bardzo ważną uchwałę 

sprawie obniżenia podatku rolnego jest to trzecia obniżka na rzecz naszych rolników. 

 

Barbara Okrój – Dyrektor GOPS -  dotyczy osoby niepełnosprawnej w Lubieszynie 

osoba ta nie jest ubezwłasnowolniona ma kuratora jestem po rozmowie Pan ten nie 

widzi powodu do interwencji jej życie i zdrowie nie jest zagrożone nie mamy podstaw 

do interwencji. 

 

Piotr Piwowarczyk – kierownik RRiGN – nie bardzo wiem o jaką drogę chodzi bardzo 

proszę po sesji o jakieś szczegółowe informacje podjedziemy i ocenimy, 

- dziki – w tej sprawie nie bardzo mamy możliwość interwencji może izby rolnicze 

wsparłyby działania. 

          

Krystian Breski – kierownik RGKiR – lustro przy drodze na Liniewskie Góry – zgłosimy 

do Zarządu Dróg Powiatowych, 

- huśtawka – była mowa o tym że mieszkańcy jakoś to zagospodarują jeśli nie to możemy 

zakonserwować to i przywieźć do nas, 

- lampa na osiedlu – będzie zamontowana będziemy przypominać o montażu lamp oraz 

poprosimy o spotkanie, 

- wyrównanie dróg – informowaliśmy, że będziemy w Milonkach ale niestety sołtys 

odmówił a planowaliśmy wykonać to jednego dnia aby równiarka nie jeździła tak daleko, 

jeśli jest potrzeba to staramy się na bieżąco naprawiać, 

- droga powiatowa w Wysinie – spotkanie z Zarządem Dróg Powiatowych odbyło się 

wyraziliśmy swoje niezadowolenie z podejścia do sprawy, roboty ziemne zostały 

zakończone będzie układana siatka i asfalt będzie to wykonane w najbliższym wolnym 

czasie o ile warunki pogodowe będą sprzyjające. 

 

Jerzy Bałachowski – czy woda do hydroforni jest doprowadzona, kilka domów tam nie 

ma jeszcze kanalizacji doprowadzone asfalt będzie na chwilę, później będą kopać na 

nowo. 

 

Krystian Breski – kierownik RGKIR – jest jedno miejsce przy sklepie gdzie droga będzie 

rzeczywiście otwierana pozostałe roboty nie będą w pasie drogowym, jak wiadomo firma 

ma swoje podejście do prowadzonych robót. 

 

Sekretarz – kontakt z Orange jest utrudniony rozmawiałem z rzecznikiem prasowym na 

chwilę obecną nie widzi on czarnych plam na mapie zasięgu jest przygotowywane pismo 

ponieważ nie ma innej możliwości, 

- autobus do Wysina – jest to sprawa komercyjna, po pierwszej kalkulacji nie jest to na 

granicy opłacalności udało się nam wycofać nasz kurs i wymusić ten do Orla na chwilę 

obecną nie ma takich możliwości. 

 

Wiesław Szarmach – ale wytłumaczcie to ludziom w pięknej gazetce gminnej jest znowu 

rozkład. 

 

Sekretarz – do końca czerwca jest sprawa zamknięta, możemy sprawę ruszyć dopiero w 

przyszłym roku szkolnym.  
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Ad.8 
Wolne głosy i wnioski 

 

Brunon Kupper sołtys wsi Chrósty Wysińskie – słyszałem że na Chróstach była droga 

naprawiana proszę wskazać gdzie bo nie wiem, kolejne pytanie czy będzie remont 

świetlicy. 

 

Józef Moritz sołtys wsi Garczyn – SITA wywożąc śmieci przychodzi aby uzyskać 

informacje o numerach budynków, na budynkach po PGR nie ma numerów proszę o 

uzupełnienie. 

 

Maria Wnuk – Lipińska sołtys wsi Sobącz – chciałabym prosić aby droga Bukowe Pole 

– Sobącz była porządnie wyremontowana ponieważ są tam straszne dziury, kolejna 

sprawa to boisko są tam dwie zardzewiałe bramki trzeba by było wymienić oraz 

wykonać ogrodzenie aby piłka nie przelatywała na drogę, oraz pomalować przystanek. 

 

Brunon Kupper sołtys wsi Chrósty Wysińskie - bardzo proszę o podjęcie działań w 

sprawie obniżenia opłaty za śmieci. 

 

Henryk Peek sołtys wsi Lubieszynek – chciałbym aby wszyscy zrozumieli że droga 

prowadząca do Lubieszynka należy do Lubieszyna, mieszkańcy nie mogą przejść, cztery 

dni temu jadąc zabrałem dziewczynę powiedziała że przynajmniej będzie miała czyste 

buty i nie będzie musiała ich myć w kałuży przy ośrodku zdrowia ani kilograma tłucznia 

nie wysypano droga jest straszna. 

 

Brunon Kupper sołtys wsi Chrósty Wysińskie - jeszcze bardzo proszę jakiekolwiek 

informacje dotyczące odśnieżania ponieważ nie ma żadnych harmonogramów a sołtysi 

powinni być powiadomieni. 

 

Stanisław Burek – do Izb Rolnych aby przekazali informację o dzikach, będzie 

podwyżka wody, żebyśmy poczuli kroki do lepszej wody bo jeśli nie to będziemy musieli 

je obniżyć trzeba by było raz na jakiś czas sieć przeczyścić bo woda jest brudna sam 

czasami w najniższym punkcie z hydrantu wodę puszczam, na drogę nie nawieziono 

tłucznia ani gruzu i jest gorzej nie ma pieniędzy ale może jak Pan Wójt przeniesie się do 

Lubieszynka to droga będzie zrobiona. 

 

Ewa Zielińska Izby Rolnicze – jeśli chodzi o dziki to koła łowieckie mają nad tym 

pieczę Wójt może wystąpić o zwiększenie liczby odstrzałów.  

  

Wójt – właściciel jest zobowiązany do oznakowania swojego budynku, 

- boisko w Sobączu stare bramki rzeczywiście mogą być niebezpieczne bardzo proszę 

spotkanie w celu uzgodnienia, 

- w celu poprawienia tej jakości wody będzie wybudowana stacja uzdatniania wody w 

Starym Wiecu budowa współfinansowana ze środków PROW ogromne obciążenie dla 

budżetu. 

 

Krystian Breski kierownik RGKiR – woda jest badana systematycznie przekroczeń 

poza Starym Wiecem nie ma, ostatnio było zdarzenie w hydroforni w Starym Wiecu były 
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spadki napięcia urządzenia sterujące są bardzo czułe więc uległy awarii koszt naprawy 

pompy to 3-4tyś.  natomiast zakup nowej 10tyś. 

 

Henryk Peek sołtys wsi Lubieszynek – proszę zrozumieć, że droga należy do 

Lubieszyna i do ich budżetu proszę tego nie mieszać. 

 

Wójt – możemy poprawić stan drogi ale nie włożymy tam milionów. Proszę jeszcze 

sołtysów aby zostali po sesji.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1220 

 

 
 
 
  

  Protokołowała                                                                            Zatwierdzam 
                                                                                                                                                  
  Jolanta Flis                                                                           Wiesław Szarmach 
                                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy  


